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Abstract (en)
A colour-photographic silver-halide material of the negative type in which at least one silver-halide emulsion layer contains a compound of the
formula A-B-(T1)m-(COUP-D)-(T2)n (I), where A is a ballast radical, B is the radical of a compound which reacts during development with elimination
of (T1)m-(COUP-D)-(T2)n, T1 and T2 are time-control groups which can be eliminated during development, m and n are 0 or 1, COUP is the radical
of a tetraequivalent coupler, and D is a group with affinity to silver, is distinguished by improved sensitivity.

Abstract (de)
Ein farbfotografisches Silberhalogenidmaterial vom Negativtyp, bei dem wenigstens eine Silberhalogenidemulsionsschicht eine Verbindung der
Formel A-B-(T1)m-(COUP-D)-(T2)n (I), enthält, wobei A: einen Ballastrest, B: den Rest einer Verbindung, die bei der Entwicklung unter Abspaltung
von (T1)m-(COUP-D)-T2)n reagiert, T1 und T2: Zeitsteuerglieder, die bei der Entwicklung abgespalten werden können, m, n: 0 oder 1, COUP: den
Rest eines 4-Äquivalent-Kupplers und; D: eine silberaffine Gruppe bedeuten, zeichnet sich durch verbesserte Empfindlichkeit aus.
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